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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 
Vergadering d.d. 5 februari 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 22.30 
Voorzitter Dhr. H. Wijnen 
Griffier/secretaris Herman Veraart 
  
 

1.a. Opening en mededelingen (19.30 – 19.35 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 19.32 uur.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

2. Debatronde (19.35 – 21.00 uur)  
3.a. Strategie afbouwen Stadshagen / Ontwikkeling Breezicht Stadshagen  

Het betreft behandeling van de beslisnota ‘Strategie afbouwen Stadshagen’ en de beslisnota 
‘Ontwikkeling Breezicht Stadshagen’. Deze twee beslisnota’s worden gecombineerd 
behandeld. Vanwege de slechte situatie op de woningmarkt is in 2013 besloten de 
ontwikkeling van Stadshagen te splitsen in een prioritair en niet prioritair gebied. Inmiddels is 
de situatie op de woningmarkt aanzienlijk verbeterd. De komende jaren worden er dan ook 
ieder jaar 300 woningen gebouwd. Om dit te kunnen realiseren moeten de niet-prioritaire 
gebieden eerder tot ontwikkeling worden gebracht. De raad wordt gevraagd hiermee in te 
stemmen en met de daarbij behorende strategie voor het afbouwen van Stadshagen. Ook 
wordt de raad op basis van een aparte beslisnota gevraagd kennis te nemen van het 
Stedenbouwkundig Plan Breezicht. En tevens Breezicht aan te wijzen als interferentiegebied 
voor bodemenergiesystemen. De bedoeling is een klimaatbestendige, water robuuste en 
energie neutrale woonbuurt in Stadshagen te realiseren. Tijdens het debat laten alle 
woordvoerders weten in te stemmen met de voorstellen. Wat de plannen voor Breezicht 
betreft is men vooral blij met het klimaatbestendige en energieneutrale karakter van de wijk. 
Wel worden er een aantal opmerkingen gemaakt onder meer over de bereikbaarheid, de 
voorzieningen, het groen en het parkeren. Zo overweegt een van de fracties een motie in te 
dienen voor een onderzoek naar de verkeersontsluiting en wil een andere fractie graag dat 
de wijk natuurinclusief wordt ontworpen. Alle fracties gaan in op de percentages voor de 
verdeling tussen goedkope en dure woningen. Wethouder De Heer geeft aan dat er sprake 
is van een stedelijke opgave. Voor een goede verdeling van de nieuw te bouwen woningen 
tussen goedkoop, middel duur en duur moet er naar de hele stad worden gekeken. De 
discussie over de percentages moet wat de wethouder betreft dan ook plaatsvinden bij het 
debat over de ontwikkelstrategie wonen en niet op buurtniveau. Basis voor de juiste 
verdeling vormt het woononderzoek waarover de raad eind vorig jaar is geïnformeerd. Aan 
het eind van het debat is de conclusie dat de standpunten zijn gedeeld en dat de wethouder 
voldoende is ingegaan op de ingebrachte punten. Beide beslisnota’s kunnen worden 
geagendeerd voor de besluitvormingsronde van 12 maart 2018.  

4. Pauze (21.00 - 21.15 uur)  
5. Eindevaluatie pilot vrije sluitingstijden  

Aanleiding voor de pilot is het initiatiefvoorstel “Bruisend Zwolle” dat bijna twee jaar geleden 
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namens zeven fracties is ingediend. Het initiatiefvoorstel beoogt het vrijgeven van de 
horecasluitingstijden. Het doel is een bruisender binnenstad en een betere beheersbaarheid 
van het Zwolse nachtleven door de spreiding van huisgaand publiek. Naar aanleiding van dit 
initiatief is op 1 augustus 2016 een pilot gestart. Nu ligt de eindevaluatie ter bespreking voor. 
Op 29 januari heeft de informatieronde plaatsgevonden. Vertegenwoordigers van 
binnenstadsbewoners, politie, studentenorganisaties en horeca waren uitgenodigd om hun 
visie op de eindevaluatie te delen en om vragen van de fracties te beantwoorden. Tijdens de 
debatronde worden de woordvoerders van de fracties in de gelegenheid gesteld om hun 
standpunt m.b.t. de eindevaluatie van de pilot en het vervolg naar voren te brengen. Vrijwel 
alle fracties vinden dat de pilot is geslaagd. Met name het structurele en constructieve 
overleg dat is ontstaan tussen de binnenstadsbewoners, horeca, politie en gemeente vindt 
men positief. Het door betrokkenen ingebrachte voorstel voor een vervolg waarbij de 
venstertijden worden geschrapt en de sluitingstijd voor natte horeca (cafés) op 05.00 uur 
wordt vastgesteld en voor de droge horeca (restaurants, cafetaria’s) op 06.00 uur, wordt 
door alle fracties omarmd. Wel zijn er fracties die zich zorgen maken over de toename van 
het aantal geregistreerde incidenten. Als oplossing pleiten enkele fracties voor het instellen 
van een sus-team, dat kan voorkomen dat situaties uit de hand lopen. De portefeuillehouder, 
burgemeester Meijer geeft aan dat een sus-team niet door de gemeente wordt ingesteld. 
Susteams zijn een verantwoordelijkheid voor de horeca. Het onderwerp kan aan de orde 
komen in het overleg tussen de politie, de horeca en de gemeente over het Keurmerk Veilig 
Uitgaan. Primair blijft de politie verantwoordelijk voor de openbare orde en veiligheid. In het 
kader van de Kwaliteitsmeter Veilig Uitgaan wordt er samen gewerkt aan het veiliger maken 
van het uitgaansgebied. Het is niet nodig om daarnaast nog een nieuw structureel overleg in 
te stellen. Gezien de consensus geeft Burgemeester Meijer aan dat hij met een beslisnota 
komt om het gedragen voorstel om te zetten in regelgeving. Omdat besluitvorming pas op 12 
maart kan plaatsvinden, moet de pilot worden verlengd tot 1 april. Alle fracties kunnen zich 
hier in vinden. Aan het eind van het debat constateert de voorzitter dat de standpunten 
voldoende zijn belicht. Er komt dus een voorstel voor regelgeving op de agenda van de 
besluitvormingsronde van 12 maart.  

6. Sluiting (22.30 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.22 uur.  
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